
 

        
Referat af skolebestyrelsesmøde   

Mandag d. 19. februar kl. 18.30 – 21.00 
 

Deltagere: Trine Berg Hansen, Claus Reiners, Kasper Hollister, Kristian Kühnel, Mia Wang Thorsen, Karin 

Nørgaard Kirkeby, Gry Højborg Brandenburg, Pernille Madsen, Jes Fechtenburg og Søren Ravn Jensen, 

Kristian 

 

Afbud: Stine Mønster Hjernø 

 

 Dagsorden Punktets 

form 

Tid  Referat 

1.  Godkendelse af 

referat 

 5 

minutter 

Godkendt uden bemærkninger. 

2.  Godkendelse af 

dagsorden 

 5 

minutter 

Et ekstra punkt om skolebestyrelsesvalg. 

Punktet om regnskab skubbes. 

 

3.  Nyt fra elevrådet 

 

 5 

minutter 

Kristian fortalte at elevrådet på seneste møde har 

valgt repræsentanter til Odense Fælles Elevråd. 

 

Elevrådet taler meget om udearealernes stand. 

Skolebestyrelsen opfordrede elevrådet til at være 

konkrete i deres ønsker til forbedringer eller 

aktiviteter.  

 

Elevrådet må også gerne drøfte hvilke 

arrangementer der kunne være interessant at 

støtteforeningen kan facilitere. 

 

4.  Skolerejser og 

hytteture 

Drøftelse og 

beslutning 

30 

minutter 

Skolebestyrelsen fortsatte drøftelsen af principperne 

for hytteture og skolerejser med efterfølgende 

beslutning. 

 

I forhold til hytteture besluttede skolebestyrelsen at 

skolen fremover arrangerer en hyttetur med en 

overnatning for eleverne på 4. årgang i den første 

del af skoleåret. Der skal laves en skarp plan for 

hvilke klasser der skal afsted på den nuværende 

ordning inden de nye principper træder i kraft. 

 

Ved skolerejsen på 8. årgang besluttede 

skolebestyrelsen at skolerejsen hvert år går til 

København.  

  

Pernille retter princippet til og rundsender til 

godkendelse. 

 

5.  Principper - 

klassedannelse 

Drøftelse og 

beslutning 

20 

minutter 

Pernille gennemgik baggrund og overvejelser bag 

principper om klassedannelse. Grundet skolens 

organisering i årgange igennem mange år, antallet af 



elever, samt fleksibel skolestart, så er det meget få 

gange historisk, der har været behov for 

klassedannelse.  

 

Hvis skolen har lagt klasser sammen, har det ofte 

været fra to til en klasse. 

Da vi overgik til ny organisering og a og b klasser, 

udarbejdede vi et særligt tilrettelagt set up og 

organisering, så det blev gjort ens alle steder, men vi 

har ikke et egentligt princip. 

Det vil være godt at have, når vi skal etablere 

klasser i Forårs-SFO. 

 

Ledelsen har udarbejdet et forslag, som er det 

forældrene for kommende forårs-sfo er orienteret ud 

fra. 

 

Skolebestyrelsen havde få spørgsmål og sproglige 

rettelser.  

 

Pernille retter princippet til og rundsender til 

godkendelse. 

 

6.  Regnskab Orientering 30 

minutter 

Rykkes til næstkommende møde. 

 

7.  Støtteforeningen Drøftelse 25 

minutter 

Skolebestyrelsen drøftede foreningens formål, 

vedtægter, idéer til aktiviteter og kommunikation. 

 

Kristian rundsender vedtægter. 

 

8.  Madordning Drøftelse  10 

minutter 

Pernille lavede en kort gennemgang af de madtilbud 

vi har på skolen. KanPla i Børnemiljøet og 

madordning fra Kulturhuset i Ungemiljøet. 

 

9.  Skolebestyrelsesvalg 

 

Drøftelse 10 

minutter 

Planen for forskudt skolebestyrelsesvalg er kommet. 

- Der skal skrives ud omkring valget senest d. 

22.2 

- Valgmøde d. 24.4 

- Frist for kandidat opstilling er 25.4 – 6.5. 

Skolens ledelse sender information ud. På 

næstkommende bestyrelsesmøde drøfter bestyrelsen 

hvem der er på valg. 

 

10.  Til AULA 

 

  Information om skolebestyrelsesvalg 

 

Kristian laver et opslag om støtteforeningen. 

Rundsendes inden det bliver lagt op. 

11.  Meddelelser 

a: formand 

b: ledelse 

c: personale 

d: andre 

   

a: ingen 

b: retningslinjer for skærmbrug i folkeskolen. 

c: ingen 

d: ingen 

 

12.  Eventuelt 

 

  Skolebestyrelsen drøftede de nylige sager i 

medierne fra Borup Skole. 

 



13.  Dagsorden til de 

næste møder 

 

  BiR – oplæg fra personale 

Regnskab 2023 

Budget 

Principper 

Forældresamarbejde generelt 

Skolebestyrelsesvalg 

 

14.  Meddelelser vedr. 

elever og personale 

 15 

minutter 

 

 

 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Formand   Skoleleder 

Kristian Kühnel Pernille Madsen 

 


